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روزنامه

مدیران شهرداری شیراز در هفته پیش رو پاسخگوی مسائل شهری از 
طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر خواهند بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
مدیران شهرداری شیراز هر هفته در قالب “پاسخگویی تلفنی مدیریت 
شهری به شهروندان” از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح 

روی خط شهر پاسخگوی مستقیم شهروندان هستند.
بین میرزایی شهردار منطقه یک در روز شنبه ۳ شهریورماه از  جهان 

ارتباطات  سامانه  از طریق  مسائل شهری  پاسخگوی  تا ۱۱  ساعت ۱۰ 
مردمی ۱۳۷ خواهند بود.

در ادامه پاسخگویی تلفنی مدیران شهری شیراز به مسائل مردمی؛ محمد 
مقدس زاده شهردار منطقه ۲، سید محمدجواد افضلی شهردار منطقه ۳ و 
حسام الدین اسدزاده شهردار منطقه ۴، به ترتیب در روزهای دوشنبه و 
سه شنبه و چهارشنبه ۵، ۶ و ۷ شهریورماه از ساعت ۱۰ تا ۱۱ پاسخگوی 

شهروندان خواهند بود.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان فارس خبر داد؛

 تردد ایمن تر در محورهای مواصلاتی با تکمیل پروژه های راهداری و حمل و نقل جاده ای فارس

 ۶9 بهره برداری  از  فارس  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
پروژه راهداری و حمل و نقل جاده ای با اعتباری بالغ بر ۱9 هزار و 8۴ 

میلیارد ریال در هفته دولت سال جاری در این استان خبر داد.
درخصوص  عمادی  محسن  غضنفری:  خبری/خدیجه  سرویس 
پروژه های قابل بهره برداری در هفته دولت عنوان کرد:  در این هفته 
۳9 طرح راهداری با اعتباری بالغ بر ۱۱ هزار و ۳۱۴ میلیارد ریال، ۲9 
طرح ساخت و بهسازی راه های روستایی با اعتباری بالغ بر ۴ هزار و 
9۷۰ میلیارد ریال و راهدارخانه مرکزی فارس با اعتباری بالغ بر ۲ هزار 

و 8۰۰ میلیارد ریال به بهره برداری می رسند.
بهره برداری  قابل  پروژه های  جزییات  درخصوص  عمادی  محسن 
 ۳۲8.8 از  راهداری  پروژه های  در  افزود:  جاری  سال  دولت  هفته 
 ۲۱.۵ مواصلاتی،  راه های  درزگیری  و  گیری  لکه  روکش،  کیلومتر 
هزار   ۶ روشنایی،  برج  نقطه   ۱۲۰ طولی،  روشنایی  اجرای  کیلومتر 

بهره برداری  پرتصادف  مقطع   ۳ ساماندهی  و  کشی  خط   کیلومتر 
می شود.

با  فارس  استان  راهدار   ۷۰۰ از  بیش  سال  طول  در  اینکه  بیان  با  وی 
خدمت  به  استان  سطح  محورهای  سایر  و  راهدارخانه   ۵۲ در  استقرار 
رسانی شبانه روزی مشغول هستند، تاکید کرد: تلاش راهداران استان 
با  امیدواریم  رو  این  از  است،  روان  و  ایمن  تردد  راستای  در  فارس 
بهره گیری از بروزترین تجهیزات و متخصص ترین افراد شاهد خدمت 

رسانی بهتر به کاربران جاده ای باشیم.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای فارس  با اشاره به پروژه های 
اتمام  و  بودجه  تأمین  با  می شود  بینی  پیش  کرد:  عنوان  استان  فعال 
پروژه های در دست اجرای راهداری و حمل و نقل جاده ای استان شاهد 
و  باشیم  مواصلاتی  محورهای  در  روان تر  و  ایمن تر  ترددی  برقراری 

خدمات مطلوب تری به کاربران جاده ای ارائه کنیم.

عراقچی : بر اساس یک سری شروط

وزیر امور خارجه ایران در نخستین مصاحبه خارجی خود تاکید کرد 
که به دنبال مدیریت تنش ها با واشنگتن و بازسازی روابط با کشورهای 

اروپایی بر اساس یک سری شروط است.
ایران،  امور خارجه جدید  ایسنا، سیدعباس عراقچی، وزیر  به گزارش 
در اولین مصاحبه اختصاصی خود پس از کسب رأی اعتماد از مجلس 
گفت که وزارت متبوعش بر اساس نقشه راه جامعی که بر اساس دانش 
عمیق او از ژاپن ساخته شده، روابط تهران و توکیو را در همه ابعاد 
تقویت خواهد کرد و با توکیو برای رسیدگی مشترک به بحران منطقه 

همکاری خواهد کرد.
و  ظرفیت  من  گفت:  نیوز  کیودو  به  ژاپن  در  ایران  سابق  سفیر 
توانایی های ژاپن را می شناسم. ژاپن می تواند در بخش انرژی، نفت و 

اقتصاد ایران جایگاه بیشتری داشته باشد.
از شرکت های ژاپنی علاقمند  ایران  اینکه  بیان  با  ایران  وزیر خارجه 
استقبال خواهد کرد، گفت: ژاپن  انرژی  نفت و  فعالیت در بخش  به 
خود  نفت  تولید  توسعه  به  و  بازگردد  ایران  نفتی  میادین  به  می تواند 
جمله  از  ایران،  اقتصاد  بر  یکجانبه  تحریم  دلیل صدها  کند.به  کمک 
بانکی و تجاری، که توسط دولت آمریکا در دهه گذشته برای محدود 
کردن فعالیت های هسته ای ایران اعمال شد، ژاپن مجبور شد بازار ایران 
را رها کند.عراقچی بر این باور است که ایران و ژاپن با توانایی های 
متمایز و در عین حال مکمل خود، پتانسیل بسیار زیادی برای ایجاد 

یک مشارکت سودمند و پایدار در سراسر آسیا دارند.
وی گفت: در این راستا، گسترش روابط اقتصادی و تجاری ایران و 
ژاپن به عنوان یک انتخاب طبیعی و منطقی مطرح می شود. ما پیش بینی 
شکوفایی  به  ثمربخش  همکاری  مسیر  در  همکاری  این  که  می کنیم 
ادامه دهد.عراقچی درباره اولویت های سیاست خارجی ایران در آینده 
با تاکید بر »جایگاه برجسته ژاپن« گفت: دولت جدید توسعه روابط با 

شرق آسیا را هدفی محوری می داند.
وزیر امور خارجه ایران در تشریح راهبرد خود برای تقویت روابط با 
ژاپن در شرایط تحریم های آمریکا که روابط عادی با جهان را مشکل 

می کند، گفت: در مواجهه با ابهامات جهانی و تحولات سریع، گشودن 
راه های جدید برای همکاری های اقتصادی و تجاری ضروری است. 

او گفت: ما باید از موانعی که مانع منافع متقابل می شوند، عبور کنیم و 
نیازهای حیاتی خود را اولویت بندی کنیم. با ارزیابی جامع چشم انداز 
رفاه  و  پیشرفت  پیشبرد  برای  سازنده  مشارکت  یک  می توانیم  فعلی، 

ملت ها ایجاد کنیم.
 - تهران  روابط  با  ارتباط  در  ژاپن  ابتکارات  خصوص  در  عراقچی 
واشنگتن در سال ۲۰۱9، گفت: ایران و ژاپن پیوندی را ایجاد کرده اند 
که ویژگی آن دوستی، درک متقابل، احترام و اعتماد است. رهبری 

هر دو ملت از این پایه تزلزل ناپذیر قدردانی می کنند.
او گفت: این امر ایران و ژاپن را قادر می سازد تا به طور مشترک به 
با روحیه سازنده و خوش بینی مشترک  چالش های جهانی و منطقه ای 
در  مشارکت  برای  فضایی  همیشه  گویم  می  من  کنند.  رسیدگی 

ابتکارات وجود دارد.
عراقچی که به دلیل روابط دوستانه خود با ژاپن شناخته می شود، از سال 
۲۰۰8 تا ۲۰۱۱ سفیر ایران در این کشور بود. وی در سفر شینزو آبه 
نخست وزیر فقید ژاپن به تهران در سال ۲۰۱9 نقش مهمی را ایفا کرد.
وزیر امور خارجه ایران تصریح کرد: وزارت امور خارجه ایران به عنوان 
گامی تعیین کننده در راستای رفع تحریم های اقتصادی ایران و بازگشت 
آن به روابط تجاری عادی در جامعه بین المللی، به دنبال مدیریت تنش ها 
با واشنگتن و بازسازی روابط با کشورهای اروپایی خواهد بود، اما به 
شرط کنار گذاشتن رویکرد خصمانه آنها و تلاش برای احیای توافق 

هسته ای ۲۰۱۵ و رفع تحریم ها.
عراقچی خاطرنشان کرد: در سخنرانی سیاست خارجی خود در مجلس 
شورای اسلامی، هدف حساس رفع تحریم ها به ویژه تحریم های یکجانبه 
اصول  رعایت  با  و  زمان دار  و  متمرکز  مذاکرات جدی،  طریق  از  را 

اساسی ملت مورد تاکید قرار دادم.

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

رئیس کمیسیون شهرسازی از واحد شهرسازی 

شهرداری صدرا خبر داد ؛

اجرای طرح تفصیلی جزء اولویت های مهم 
مدیریت شهری صدرا 

رئیس کمیسیون شهرسازی شورای 
طرح  گفت:  صدرا  شهر  اسلامی 
واحد  ممیزی  صدرا،  شهر  تفصیلی 
جمله  از  پایه  نقشه  تهیه  و  املاک 
اجرا  برای  دار  اولویت  پروژه هایی 

است. 
سرویس خبری/خدیجه غضنفری: 
حمید صادقی  در بازدید از هدف از 
بازدید  از ساختمان شهرسازی  این 
با  بیشتر  آشنایی  صدرا  شهرداری 
بررسی  و  چالش ها  کارها،  روند 
اجرای  در  واحد  این  فعالیت های 

برنامه های شهرسازی بیان کرد.
رئیس کمیسیون شهرسازی شورای 
ساختمان  صدرا  شهر  اسلامی 
دیگر  را  صدرا  شهرداری  مرکزی 
عنوان کرد  پروژه شهرداری صدرا 

به  جدید  ساختمان  این  گفت:  و 
وسعت ۱۱۷۰۰ مترمربع در پنج طبقه 
با هدف رضایتمندی شهروندان در 
افزایش  شهری  خدمات  ارائه  حوزه 

و بهبود فزاینده ای احداث می شود.
وضعیت  گزارش  این  براساس 
کارکنان، فضای کار، بررسی روند 
حوزه  مشکلات  و  پروژه ها  اجرای 
با حضور  معاونت شهرسازی صدرا 
مدیریت شهری صدرا مورد بررسی 

قرار گرفت.

اظهارات ضدایرانی هریس در آخرین 
شب مجمع ملی حزب دموکرات

هریس«  »کامالا  ایلنا،  گزارش  به 
آمریکا  رئیس جمهوری  معاون 
آخرین  در   خود  سخنرانی  در 
دموکرات،  حزب  ملی  مجمع  شب 
حزب  این  نامزدی  پذیرش  با 
گفت  رو،  پیش  انتخابات  در 
در  باشد  لازم  که  کاری  هر  که 
خواهد  انجام  ایران  تهدید   برابر 

داد. 
ادعاهای  برخی  تکرار  با  وی 
»من  گفت:  ایرانی  ضد  بی اساس 
این را می دانم:  هرگز در انجام هیچ 
اقدامی که برای دفاع از نیروهایمان 
و منافع مان علیه ایران و حامیان این 
نخواهم  تردید  باشد،  لازم  کشور 

کرد«.

استاندار فارس از سرمایه گذاران خواست بیش از گذشته در زمینه 
تولید محصولات ایرانی وارد شوند و در ادامه اظهار داشت: شرکت 
شهرک های صنعتی و منطقه ویژه اقتصادی شیراز آماده همکاری 
تولید  به  مربوط  زیرساخت های  تامین  برای  سرمایه گذاران  با 

نوشت افزارهای ایرانی هستند.
در  ایمانیه  هادی  محمد  غضنفری:  خبری/خدیجه  سرویس 
مراسم افتتاح بازدید از این نمایشگاه ارائه نوشت افزارهای ایرانی 
این  برگزاری  داشت:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  نوشت"  "ایران 
قبیل نمایشگاه ها که حاصل زحمات و غیرت ایرانیان است واقعاً 
زیربنایی  حوزه های  به  که  وقتی  بویژه  می باشد  کننده  خوشحال 

توجه می شود.
دانش آموزی  ابتدای دوران  از  افزار  نوشت  اینکه  بر  اشاره  با  وی 
فکری  بنیان  و  ریشه  داشت:  اظهار  دارد،  سروکار  ما  فرزندان  با 
آمیخته  افزار  نوشت  با  تحصیل  بدو  از  آموزان  دانش  فرهنگی  و 
می شود لذا شرایطی که اکثر نوشت افزارها از خارج از کشور وارد 
شود طبیعتاً جالب نیست چرا که هم انتقال فرهنگ منفی غرب به 
دانش آموزان را در پی دارد و هم یک ضرر اقتصادی برای کشور 

محسوب می شود.
استاندار فارس از رفع تدریجی نقاط ضعف این نمایشگاه به عنوان 
نام برد و افزود: در  اقدامات قابل توجه در سنوات اخیر  یکی از 
برپایی این نمایشگاه، هرسال نسبت به سال گذشته پیشرفت های 
بهتری حاصل شده و نقاط ضعف گذشته نیز به تدریج در حال رفع 

شدن است.
تولید  حرکت  اینکه  بر  تاکید  با  فارس  در  دولت  عالی  نماینده 
سپس  و  داخلی  مصارف  تامین  جهت  در  ایرانی،  نوشت افزارهای 
ساخت:  خاطرنشان  است،  شده  ریزی  برنامه  خارجی  صادرات 
داخلی،  نیازهای  تامین  بر  علاوه  تا  شود  چندان  دو  تلاش ها  باید 
و  شویم  تبدیل  کیفیت  با  و  مرغوب  افزار  نوشت  به صادرکننده 
نیز،  افزارها  نوشت  بوسیله  را  خودمان  اسلامی  و  ایرانی  فرهنگ 

صادر کنیم.
وی با بیان اینکه کارخانه هایی در استان، تولیدکننده نوشت افزار 
هستند، از سرمایه گذاران خواست بیش از گذشته در زمینه تولید 
شرکت  داشت:  اظهار  ادامه  در  و  شوند  وارد  ایرانی  محصولات 
شهرک های صنعتی و منطقه ویژه اقتصادی شیراز آماده همکاری 
تولید  به  مربوط  زیرساخت های  تامین  برای  گذاران  سرمایه  با 

نوشت افزارهای ایرانی هستند.
نوشت  ایران  دبیر  و  نوشت  ایران  افزار   نوشت  مجمع  مقام  قائم 
از ویژگی برجسته جشنواره  را قیمت و کیفیت مناسب  شیراز  

عنوان کرد.
محمد امین قربانعلی تصریح کرد: بالغ بر ۱8۰۰ کالا تمام ایرانی که 
در کارخانه ایران تولید شده است  و دارای پیوست های فرهنگی  

است در این نمایشگاه وجود دارد 
و  کارخانجات  از  مستقیم  محصولات  اینکه  بخاطر  گفت:  او 
تولیدی های کشور تهیه می شود قیمت نسبت به بازار ارزان تر  و 

مناسب تر است.
ویژگی  عنوان  به  نمایشگاه  از  مردم  پرشور  استقبال  به  قربانعلی 
در  بطور همزمان  امسال هفت شهر  یاد کرد و گفت:  دیگر آن 
را  نمایشگاه ها   این  شهرکرد  و  قم  یزد،  اصفهان،  مشهد،  تهران، 

برگزار می کنند.
او با بیان اینکه  از تاریخ ۲ شهریورماه تا ۶ مهرماه   و ۱۰ صبج تا 
۱۰ شب همه روز نمایشگاه آماده ارائه خدمات به شهروندان است. 
عنوان کرد: حضور در نمایشگاهی که بالغ بر ۱۷۰۰ کالا نوشت 

افزار ایرانی وجود دارد دارای یک غرور ایرانی است. 
 قربانعلی همچنین  با اشاره به اینکه بن های تخفیف برای  خیران  
جهت تهیه نوشت افزار برای دانش آموزان نیازمند درنظر گرفته 
ملی است که ده  برند  نوشت یک  ایران  شده است.تصریح کرد: 
سال است  نمایشگاه برگزار می کند و برای سومین سال است که 

در شهر شیراز این نمایشگاه  برگزار می شود. 
براساس این گزارش نمایشگاه ایران نوشت از تاریخ ۲ شهریورماه 
راه  چهار  در  روز  همه  شب   ۱۰ تا  صبح   ۱۰ از  مهرماه    ۶ تا 
خلدبرین واقع در فروشگاه رفاه برای بازدید و خرید لوازم التحریر 

دانش آموزان آماده ارائه خدمات هستند.

وزیر بهداشت:

اولین اقدام ما حل مشکلات فوری سلامت 
در حوزه دارو و مطالبات پرستاران است

تبریک  ضمن  بهداشت  وزیر 
از  تقدیر  و  پزشک  روز  فرارسیدن 
خدمات جامعه پزشکی، اولین اقدام 
مشکلات  حل  را  بهداشت  وزارت 
و  دارو  حوزه  در  سلامت  فوری 
مطالبات پرستاران دانست و گفت: 
جمله  از  مشکلاتی  دارو  حوزه  در 
کمبود بیش از ۳۰۰ قلم دارو داریم 

که برطرف می شود.
به گزارش ایسنا محمدرضا ظفرقندی 
اجرایی  روند  از  بازدید  حاشیه  در 
فوق  و  تخصصی  دانشنامه  آزمون 
و  پرستاری  دانشکده  در  تخصصی 
مامایی دانشگاه علوم پزشکی شهید 
این خبر اظهارکرد:  بیان  با  بهشتی، 
برای حل مشکلات دارو و به حداقل 
رساندن کمبودهای دارویی، جلسات 
با رییس جمهور  کارشناسی زیادی 
و معاون اول وی داشتیم و از سوی 
دیگر با موافقت مقام معظم رهبری 
از  بخشی  مشکلات،  این  حل  برای 
ذخیره  صندوق  از  نیاز  مورد  منابع 

ارزی تامین خواهد شد. 
زحمات  مدیون  اینکه  بیان  با  وی 

جامعه  و  پرستاران  تلاش های  و 
افزود:  هستیم،  کشور  پرستاری 
در  ما  خدوم  و  عزیز  پرستاران 
از  به حقی  مطالبات  کشور  سراسر 
این  که  دارند  گذشته  سال  و  ماه ها 
استان ها  برخی  در  مطالبات  انباشت 
عزیز  قشر  این  اعتراض  به  منجر 
وزیر  وبدا،  گزارش  به  است.  شده 
بهداشت از طرح مشکلات مطالبات 
گذشته  روز  جلسه  در  پرستاران 
با  گفت:  و  داد  خبر  دولت  هیات 
پزشکیان  دکتر  پیگیری  و  دستور 
پزشکی  علوم  دانشگاه های  مطالبات 
پرداخت  وقت  اسرع  در  بیمه ها  و 
جامعه  مطالبات  انباشت  مشکل  و 
آینده  هفته  دو  ظرف  پرستاری 

برطرف می شود

اینکه  بر  تأکید  با  نفت  وزیر 
رفع  برای  قیمتی  راهکارهای 
ناترازی بنزین هرگز مدنظر نیست، 
گفت: راهکارهای غیرقیمتی که به 
یعنی  نفت  وزارت  از  فراتر  بخشی 
و  سازمان ها  دیگر  با  همکاری  در 
دستور  در  بازمی گردد،  وزارتخانه ها 
افزایش  بدون  تا  بود  خواهد  کار 
ایجاد تعادل در  امکان  بنزین  قیمت 

تراز تولید و مصرف فراهم شود.
به گزارش ایسنا، محسن پاک نژاددر 
درباره  خود  کاری  روز  نخستین 
برنامه کوتاه مدت وزارت نفت برای 
ازجمله  انرژی  ناترازی  چالش  رفع 
تصریح  گاز  مصرف  مدیریت 
راهکارهای  دقیق  به طور  بنده  کرد: 
چالش  این  رفع  برای  را  عملیاتی 
به  برنامه  سرفصل های  ذیل  در 
اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان 
و کمیسیون تخصصی ارائه کرده ام، 
البته این موضوع به معنای آن نیست 
در  ناترازی  کامل  رفع  امکان  که 
کوتاه مدت وجود داشته باشد اما این 
ناترازی  که  می شود  فراهم  امکان 

تاحدودی تعدیل شود.
وی با اشاره به اقدام ارزشمند دولت 
انرژی  دیپلماسی  حوزه  در  سیزدهم 
برای واردات گاز از ترکمنستان در 
قالب سوآپ گاز افزود: از آنجا که 

بخشی از این گاز در داخل مصرف 
می شود، ازاین رو به رفع ناترازی گاز 

هم کمک می کند.
برنامه های  زمینه  در  نفت  وزیر 
برای  چهاردهم  دولت  نفت  وزارت 
گفت:  نیز  بنزین  ناترازی  رفع 
قیمتی  راهکارهای  هرگز  هم اکنون 
مدنظر  بنزین  ناترازی  رفع  برای 

نیست.
راهکارهای  داد:  ادامه  پاک نژاد 
بنزین  ناترازی  رفع  غیرقیمتی 
وزارت  از  فراتر  بخشی  به  نیز 
با  همکاری  در  یعنی  نفت 
وزارتخانه ها  و  سازمان ها  دیگر 
مانند  راهکارهایی  بازمی گردد؛ 
استفاده از خودروهای کم مصرف یا 
این  از  مواردی  و  برقی  خودروهای 
قبیل که در دستور کار خواهد بود 
تا بدون افزایش قیمت بنزین امکان 
ایجاد تعادل در تراز تولید و مصرف 

فراهم شود.

وزیر نفت:

افزایش قیمت بنزین در دستور کار نیست

پاسخگویی شورای اسلامی شیراز 
از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷

شیراز  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
در هفته پیش رو پاسخگوی مسائل 
ارتباطات  سامانه  طریق  از  شهری 
مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر 

خواهند بود.
به گزارش  روزنامه طلوع به نقل از 
پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
هر هفته در قالب “پاسخگویی تلفنی 
از  شهروندان”  به  شهری  مدیریت 
طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ 
در طرح روی خط شهر پاسخگوی 

مستقیم شهروندان خواهند بود.
کمیته  رئیس  حسینی  مریم  سیده 
اسلامی  شورا  محرومیت زدایی 
ناظر در شهرداری منطقه 9  شهر و 
شیراز در روز دوشنبه ۵ شهریورماه 
پاسخگوی  صبح   9 تا   8 ساعت  از 

سامانه  طریق  از  شهری  مسائل 
ارتباطات مردمی ۱۳۷ خواهد بود.

اعضای  تلفنی  پاسخگویی  ادامه  در 
شورای اسلامی شهر شیراز به مسائل 
مردمی؛ افسانه خواست خدایی عضو 
در  ناظر  و  شهر  اسلامی  شورای 
روز  در  شیراز   ۵ منطقه  شهرداری 
 8 ساعت  از  شهریورماه   ۶ سه شنبه 
شهروندان  پاسخگوی  صبح   9 تا 

خواهد بود.

وزیر راه و شهرسازی از اعزام بیش 
ایام  در  کربلا  به  زائر  میلیون   ۳ از 
تاکنون  گفت:  و  داد  خبر  اربعین 
کشور  به  زائر  هزار   ۲۲۰ حدود 

بازگشته اند.
و  راه  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
صادق مالواجرد  فرزانه  شهرسازی، 
از  بازدید  و  ایلام  به  خود  سفر  در 
شرایط  درباره  مرزی  پایانه های 
مرزی  پایانه های  در  زائران  تردد 
اظهار داشت: با توجه به اینکه طبق 
آمارها بیش از ۳ میلیون زائر امسال 
عازم کربلا شدند، خدمات رسانی به 
زائران باید به بهترین نحو انجام شود 
تا طبق فرمایش رهبر معظم انقلاب 
زائران بدون دغدغه، آسان و ارزان 

سفر کنند.
به  اشاره  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
زائر  هزار   ۲۲۰ از  بیش  بازگشت 
بازگشت  موج  افزود:  کشور،  به 
ارائه  و  است  شده  آغاز  مسافران 
کیفیت  و  سرعت  با  خدمات 
ادامه  مرزی  پایانه های  در   بیشتری 

دارد.
خدمات  صادق مالواجرد،  گفته  به 
در  مطلوبی  نحو  به  زائران  به  دهی 
می توان  البته  و  است  انجام  حال 
آینده  سال های  در  را  خدمات  این 
نهادها،  سایر  و  مجلس  همکاری  با 

بهبود بخشید و ارتقا داد.
وزارت  بازرسی  نظارت  و  حضور 
راه و شهرسازی در پایانه های مرزی
مشکلات  انتقال  نحوه  درباره  وی 
مردم در سفرهای اربعین و دسترسی 
به مسئولان گفت: با توجه به حضور 
و  راه  وزارت  بازرسی  نظارت  و 
در  ایلام  استانداری  و  شهرسازی 
پایانه های مرزی، مسافران و زائران 
می توانند در صورت نیاز و به منظور 
محل  به  احتمالی  مشکلات  اعلام 

استقرار آنها مراجعه کنند.
صادق مالواجرد ادامه داد: بیش از ۵۰ 
انجام  مهران  مرز  از  ترددها  درصد 
خدمات  منظور  همین  به  و  می شود 
در  زائران  به  پایانه  این  در  بیشتری 

حال ارائه است.

بازگشت بیش از ۲۲۰ هزار زائر اربعین 
به کشور 

در جلسه شورای راهبردی گردشگری سلامت

بررسی شد؛

از افزایش پرواز تا تدوین مشوق 
برای دارندگان کارت مترجمی

شورای  جلسه  در  فارس  استاندار 
سلامت  گردشگری  راهبردی 
برقراری  برای  را  لازم  دستورات 
دوشنبه  به  شیراز  مستقیم  پرواز 
آبادان  پرواز  افزایش  همچنین  و 
ادامه  در  و  کرد  صادر  شیراز  به 
گفت: یکی از مطالبی که در حوزه 
جامع  شکل  به  سلامت  گردشگری 
مترجمی  کارت  موضوع  نشده  حل 
شکل  به  موضوع  این  تا  و  است 
سرانجام  به  کار  نشود  مرتفع  ویژه 
نهایی نمی رسد لذا بسته ای تدوین و 
در  کارت  دارنده  ویژه  مشوق های 
فعالیت  عدم  همچنین  و  مطرح  آن 
و ایجاد محدودیت برای افرادی که 
فاقد این کارت هستند نیز بیان شود.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  از 
شورای  جلسه  فارس  استانداری 
به  سلامت  گردشگری  راهبردی 
ریاست محمد هادی ایمانیه  در این 
جلسه بر تشکیل منظم جلسات این 
شورا تاکید کرد و خواستار گزارش 

در  سلامت  گردشگری  وضعیت 
ارائه  نوع  تفکیک  به  استان ها  سایر 
خدمات شد و افزود: برای برقراری 
و  دوشنبه  به  شیراز  مستقیم  پرواز 
به  آبادان  پرواز  افزایش  همچنین 
شیراز پیگیری های لازم انجام شود.

خود  اخیر  دیدار  به  اشاره  با  وی 
رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون  با 
کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان 
مساعد  قول  ایشان  از  گفت: 
چهار  در  که  مانعی  هر  گرفتیم 
حوزه گردشگری زیارتی، سلامت، 
فارس  استان  سیاحتی  و  تاریخی 
وجود دارد پس از گزارش استان به 
این سازمان، در هیئت دولت مطرح 

تا برای رفع آنان تدبیر کنند.


